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December 16, 2025 

RE: Hastings-Sunrise (Adanac Overpass) Traffic Calming Implementation Update 

Dear Community Member, 

The City of Vancouver is continuing to implement traffic calming measures in your 
neighbourhood as part of the Hastings-Sunrise (Adanac Overpass) Traffic Calming 
Plan. 

What’s happening 

Starting in winter 2025 and continuing through spring of 2026, we will be implementing 
most of the remaining measures in the traffic calming plan. These measures will help 
reduce vehicle volumes and discourage vehicles from short-cutting. Please see page 
4 for a map of the measures showing the construction phasing. Some measures which 
require external construction will be implemented later in 2026 or 2027. Implementation 
of the Adanac bikeway will come in 2027 or later and include additional community 
conversations. 
We will post regular updates to construction timing on our website at 
shapeyourcity.ca/adanac-overpass throughout the construction period. 

Changes to Proposed Traffic Calming 
Based on design constraints and further discussions with community, we have made 
minor changes to the traffic calming plan. These changes are also shown on the map 
on page 4. 

A. We have added a one-way northbound on 500 Nootka St., between Carlisle and 
Pender St as the configuration of one-ways on Pender St. would not allow for 
southbound travel on this block.

B. We have removed the one-way eastbound on 3100 Adanac St. due to concerns 
related to parking and loading zones. Instead, we will be improving the median 
on Windermere St. at Adanac St. to improve compliance of the existing turn 
restrictions at this intersection.

https://www.shapeyourcity.ca/adanac-overpass
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Background 
• In March 2023, we engaged the neighbourhood on local traffic issues.

Community members shared concerns about vehicle speeds and shortcutting
and identified spots they felt needed to be safer for people who walk, bike, and
take transit.

• In August 2023, we returned to the community with a proposed plan to calm
traffic in the area. We finalized the traffic calming plan based on community
feedback.

• In 2024, we started implementing the traffic calming plan and installed speed
humps and 30km/hr signage throughout the neighbourhood. Additional measures
were installed throughout 2025.

Questions? 
If you have any questions, please email us at adanac-overpass@vancouver.ca or 
call 3-1-1.  

Sincerely, 

Engineering Services 
City of Vancouver 

mailto:adanac-overpass@vancouver.ca
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尊敬的社区成员： 

从2025年秋季开始，直至2026年春季，我们将陆续落实交通稳静化方案中尚未实施的大部分

措施。这些措施将有助于减少车流量，并进一步降低车辆抄近道通行的情况。在相关设施施

工前，附近居民将收到施工通知信。 

第4页提供了各项措施及其施工阶段的示意图，供您参考。部分需要外部施工的措施将安排在

2026年或2027年的后续阶段实施。Adanac 单车道（Adanac bikeway）的建设预计将在2027

年或更晚启动，届时我们也将继续与社区开展交流。 

如有疑问，请发送邮件至 adanac-overpass@vancouver.ca 或拨打 3-1-1 联系我们。 

此致  敬上 

工程服务 

温哥华市政府 

尊敬的社區成員： 

由2025年秋季至2026年春季，我們將實施交通寧靜化計劃中尚未完成的大部分措施。這

些措施將有助降低車流量，並減少車輛走捷徑的情況。在安裝相關設施前，附近居民將會

收到施工通知信。 

包含施工階段及各項措施的地圖載於第4頁。部分需要外部施工的措施將於2026年或2027

年較後時間推行。阿丹納斯街單車徑 (Adanac bikeway)將於2027年或之後落實，屆時本

市將就該項目與社區進行更多交流。 

如有任何疑問，請發送電郵至adanac-overpass@vancouver.ca或致電3-1-1。 

溫哥華市政府 

工程服務部 謹上 

Kính gửi các Thành viên Cộng đồng, 

Bắt đầu vào mùa thu năm 2025 và tiếp tục đến mùa xuân năm 2026, chúng tôi sẽ thực hiện 
phần lớn các biện pháp còn lại trong kế hoạch làm giảm tốc độ giao thông. Các biện pháp 
này sẽ giúp giảm lưu lượng xe và hạn chế việc đi đường tắt. Các cư dân sống gần khu vực 
sẽ nhận được thư thông báo thi công trước khi tiến hành lắp đặt. 

Vui lòng xem trang 4 để biết bản đồ các biện pháp, thể hiện các giai đoạn thi công. Một số 
biện pháp khác đòi hỏi thi công bên ngoài sẽ được tiến hành muộn hơn vào năm 2026 
hoặc 2027. Việc thực hiện tuyến đường xe đạp Adanac sẽ diễn ra vào năm 2027 hoặc 
muộn hơn và sẽ có thêm các cuộc trao đổi với cộng đồng. 

Nếu quý vị có bất kỳ câu hỏi nào, vui lòng gửi email cho chúng tôi đến adanac-
overpass@vancouver.ca hoặc gọi số 3-1-1. 

Trân trọng, 

Sở Kỹ thuật 
Thành phố Vancouver 

mailto:adanac-overpass@vancouver.ca
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Map of Traffic Calming Measures and Phasing 


